
SAVSKO NASELJE

Za bolj urejeno in
čisto okolje

Hortikulturno društvo v Sav-
skem naselju že nad 20 let skrbi
za vzgojo prebivalstva, trudijo se
za bolj urejeno in čisto okolje. Na
letošnjem občnem zboru so pre-
gledali uspehe minulega leta in
nanizali nekaj predlogov za delo
v tekočem letu.

Društvo, ki šteje nekaj nad 300
članov, daje veliko prednost izo-
braževanju tako članov kot kraja-
nov. Organizirajo razna strokov-
na predavanja s pomočjo katerih
želijo poleg krajanov zainteresi-
rati tudi mlade, predvsem šolsko
mladino. Žal pa je prav pri mladih
bolj skromen odziv, dasiravno bi
si prav mlajša generacija morala
nabirati koristnih izkušenj od
starejših, ki jim ni vseeno kakšno
bo naše.okolje jutri. Vel'ko drob-
nih del so opravili, od zasajanja
posameznih dre^esc in grmič-
kov, do urejania zelenic, vendar
če to zaokrožimo v mozaik,
uspehi niso skriti. Zeleno Savsko
naselje ostaja res zeleno in ure-
jeno po zaslugi prizadevnih čla-
nov Hortikulturnega društva. Kar
nekaj priznanj, med njimi lansko
leto tudi srebrno priznanje OF
dokazujejo, da so vsa prizadeva-

nja opazna tudi navzven. Prav ta-
ko nekateri hišni sveti ne stojijo
ob strani. Verjetno poznajo stari
rek: »Najprej počistimo pred
svojirn pragom.« Tako je tudi
prav, če bo vsak nekaj doprinesel
k lepšemu izgledu svojega oko-
Ija, se bo v njem tudi bolje poču-
til.

Lansko leto je podjetje Rast
prevzelo očiščevalno akcijo za
celotno Savsko naselje. Po mne-
nju društva so bili celo nekoliko
preveč ••razredčevalni«. Letošnjo
čistilno in obrezovalno akcijo je
začel Rast v sredini marca, imeli
pa so neprimerno manj dela kot
lani.

Ob tem, da društvo redno
spremlja vse dejavnosti na svo-
jem področju, ne pozabljajb tudi
na družabno življenje svojih čla-
nov.

Imeli so ekskurzije oz. izlete,
kjer so se seznanjali s poseb-
nostmi krajev, rastlin in cvetja.

Letošnji program dela je dokaj
obširen. Zajema predvsem de-
lovne akcije. zlasti očiščevalne.

zanje bi radi zainteresirali čim
več krajanov, mladine, taborni-
kov in članov družbenopolitičnih
organizacij. Nadaljevali bodo z

izobraževanjem in pridobiva-
njem novih članov, kajti čim več
jih bo, več bodo lahko naredili.
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